
G N ESTA 
KOMMUN 

   

 Pensionärs- och omsorgsrådet PROTOKOLL 

   

    

Tid och plats Onsdag den 1 december 2021, kl. 10.30 
plats: B-salen, Elektron 

Närvarande Ingrid Jerneborg Glimne (M) deltar på distans, Sören Granberg (C), Chris 
Åkerström (V), Margareta Bergdahl (PRO), Marie-Louise Lundström (PRO 
Gnesta), Inger Ivarsson (PRO Stjärnhov), Sivert Eklöf (PRO Stjärnhov), Ann-
Sofie Lindström (SPF), Bengt Landin (SPF), Agneta Johansson (FUB), Margareta 
Hjorth (HRF) 

Lena Karlsson Leksell, förvaltningschef 

Frånvarande Göran Ehrenhorn (SD), Sami Smedberg (S) 

Sekreterare Marie Solter 

Justerare Margareta Bergdahl 

Möte i pensionärs- och omsorgsrådet 2021-12-01 

§ 1 Sammanträdets öppnade samt upprop 

Ingrid J erneborg Glimne öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Margareta Bergdahl väljs att justera protokollet måndag den 6 december kl. 9.30, 
kansliet, Västra Storgatan 15 i Gnesta 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

Med tillägg under övriga frågor godkänner rådet dagordningen. 

§ 4 Föregående protokoll 

Föregående protokoll gås igenom och läggs till handlingarna. 

§ 5 Information om polisen arbete, Martin Ulvenhag 

Martin Ulvenhag, lokalpolis från Nyköping, informerar om brottslighet i 
allmänhet och i Gnesta. Han tar upp vad upplevd otrygghet kan bero på och 
vad man kan behöva göra för att öka tryggheten. I samarbete med kommunen 
kan man t.ex. se över belysningen på olika platser. Man kan också skicka ut en 
enkät för att ta reda på vad som upplevs som en ottygg miljö. 

Martin uppmanar också att lämna tips till polisen, främst via deras hemsida eller 
via telnr 114 14. 
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§ 6 Information krisberedskap och reservkraft till 
äldreboende, Göran Johansson 

Göran Johansson berättar om arbete med EST — effektiv samverkan för 
trygghet. Arbete med grannsamverkan i samarbete med Polisen. 

Göran berättar om de styrdokumet som berör krisberedskap, dels den 
Krisberedskapsplan som antogs 2019 och kommunens risk- och 
sårbarhetsanalys. 

En rapport med prioriteringar och förslag kommer att redovisas till 
kommunschefen innan årskiftet. Rådet kommer att få ta del av den när den är 
klar. 

Frågan ställs om kommunen inte skulle kunna teckna avtal med KB för att säkra 
upp tillgången till reservkraft. Göran svarar att det är något man tittar på. 

§ 7 Handlingsprogram LSO 

Handlingsprogrammet skickas till rådet och tas upp som en punkt på nästa 
sammanträde. 

§ 8 Köstatistik 

Lena Karlsson Leksell redgör för köstatisik för SABO och kortidsvården. 

SABO: 

De som väntat längst på plats har väntat sedan april och maj. De personerna har 
erbjudits plats men tackat nej. 
Kortvård: 
Under november fanns 360 tillgänliga dygn. Beläggningen var 287 dygn varav 
kortvård stod för 238 dygn och växelvård 49 dygn vilket ger en total 
beläggningsgrad på 80%. 

§ 9 Seniordagen 

Det ser ut som det kommer att vara svårt att anordna en seniordag i början på 
2022, med tanke på pandemin. Förslaget är att skjuta fram seniordagen till 
sommaren 2022 då man vid behov eventuellt kan vara utomhus. Lena Karlsson 
Lexell och Ingrid Jerneborg Glirnne kommer att titta på ett förslag till hur det 
ska organiseras och även ett förslag på en arbetsgrupp. 

§ 10 Träffpunkten 

Aktiviterna på Träffpunkten har öppnat upp pö om pö under hösten, men 
matserveringen har inte öppnat. Nu har en överenskommelse med barn- och 
utbildningsförvaltningen (kostenheten) om att öppna upp matserveringen från 
och med tisdag den 7 december. 

På frågan om man kommer att hantera kontanter på Träffpunkten ber Lena att 
få återkomma med information. 
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§ 11 Nytt reglemente 

Utskickat förslag gås igenom och några ändringar görs i förslaget efter önskemål 
från rådet. Förslaget kommer att skickas till kommunstryrelsen. 

§ 12 Riktlinje 

Lena Karlsson Leksell informear om Nära Vård. Nära Vård innebär att arbetet 
kommer att bli mer personcentrerat och samarbetsmetodern bättre. Det ska 
finnas en processledare i varje kommun och här i Gnesta är det vår medicinskt 
ansvariga sjuksköterska (MAS) som blir preocessledare. 

§ 13 Sammanträdestider 2022 

Rådet beslutar om följade datum för 2022 års sammanträden och AU: 

Sammanträdestider: 2/3, 11/5, 7/9, 2/11 (kl. 14.00) 

AU: 16/2, 20/4, 17/8, 12/10 (kl. 13.00) 

§ 14 Organisationerna informerar 

SPF— Tipspromenader, är en aktivtiet som är gemensam med PRO, är igång. 
Ann-Sofie Lindström är aktiv i Vårdcentralspatrullen och jobbar med 
uppföljning. 

PRO Gnesta — Föreläsningar på torsdagar, som är en gemensam aktivitet med 
SPF, ska ses över för att bestämma om man ska ha dem varje vecka eller mer 
sällan. 

PRO Stjärnhov — Sygruppen är igång och kommer att ha utlottning på PROs 
julbord. Aktiviteter är inplanerad i januari. 

HRF — Hoppas att de ska kunna börja testa hörslingorna i kommunen. 

§ 15 Ordföranden informerar 

Ingen information. Ingrid tackar Sivert Eklöf för tiden han har varit ledtnot i 
rådet och önskar alla en God Juli 

§ 16 Övriga frågor 

Enkelt avhjälpta hinder/hinder i den fysiska miljön 

Man har noterat att det saknas handikappgunga i Thulepraken och att det finns 
2 st på Åsbacka. Finns det någon möjlighet att flytta en av dem till Thuleparken? 

Marie Solter tar kontakt med Gata- och park. 

Äldreomsorgsplan 

Frågan är aktuell eftersom ser ett ökat antal äldre. Det finns en plan som har 
gått ur tid och behov finns att revidera den. Äldreomsorgsplan tas upp som en 
punkt på rådets nästa sammanträde. 

Skrivelse inkommen till rådet 

Rådet har tagit del av skrivelsen och svar kommer att skickas till brevskrivaren. 

Ordförand ignatur Justerares signatur Utdragsbestyrkande eM 

• Å 1 Vt 

 



Ordförandens signatur Justerares signatur Utdragsbestyrkande 

   

Ingrid Jern borg Glim e Margareta Bergdahl 

Ord föran e Justerare 
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Marie Solter 

Sekreterare 
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